
 

Dit halfjaar was het moeilijk om activiteiten te organiseren doordat de commissie geen 

leden heeft op dit moment. Wel heb ik ideeën klaarliggen voor het komende halfjaar die ik 

langzaam wil gaan uitvoeren. Ook heb ik geprobeerd bij zoveel mogelijk evenementen te 

zijn om de cultuurcommissie zichtbaar te maken, wat ik wil doorzetten het komend halfjaar. 

Hierin heeft het bestuur mij ook geholpen door vaak aan te bieden om een oproepje naar 

leden te doen tijdens evenementen. 

 


